
Beste ministerie van Economische Zaken en Klimaat,

Jullie beschrijven heel mooi over wat er allemaal voor nodig is om de GHz frequenties te gaan veilen 
en in werking te brengen en nu willen jullie een markonderzoek doen. Dat klinkt allemaal best als veel 
werk en waar je lang mee bezig moet zijn en vooral heel veel over na moet denken en ook dat er heel 
veel geld in rond gaat. 
Het zou fantastische dingen kunnen opleveren, in jullie ogen. 
En als ik dat zo lees, dan zit daar voor mij geen leven in. En klinkt het als klinkklare onzin, verpakt in 
een paar dure termen en wordt erover gedaan alsof het allemaal heel wat is. 
Natuurlijk is het heel wat. Dat dit gemaakt en geproduceert wordt op hoge antennes en waar dan ook, 
is veel productie werk en heel veel gedoe. Veel vergaderingen en veel beleidvoering en regeltjes en 
wetten maken. En het is fantastisch dat dat gewoon allemaal kan. Want dat is in de hele aarde 
geschiedenis nog nooit voorgekomen. 

Ik kan in mijn eentje niet 5G tegenhouden. Ik ben in deze maatschappij een moeder. 
En die staan ergens onderaan in de rang. 

Ik ben nu 1,5 jaar ziek van zendmasten, wifi, smartphones en decttelefoons. Het feit dat ik een kind 
heb, houd mij op de been en maakt dat ik elke dag weer opsta. 

Ik heb een paar vragen:

Allereerst gaat het weer zo dom als dit gezegde: ‘Als de koe verdronken is, dempt men de put?’ 
(wat een hoop geld gaat kosten)

Zijn jullie voorbereid op de grote chaos die gaat ontstaan bij de invoer van 5G? Is daar al beleid voor 
gemaakt? Hoe wordt veiligheid in ons land dan gewaarborgd?

Gezondheid staat niet op 1, in deze op oude angsten en tekortkomingen, gebaseerde maatschappij. 
(onderzoeken naar de schadelijke effecten liggen er al genoeg en worden genegeert onder een te hoog 
opgestelde norm) Tot die tijd, zal economisch belang voorgaan, want dat is gebaseerd op ziekte en 
tekort. Met 5G, zal er veel ziekte komen. Zie nu al, met 3 en 4G. mijn vraag is: In hoeverre is klimaat 
dan nog belangrijker dan economie? En hoe verhoud het klimaat zich tot de mens? Naar mijn idee valt 
daar gezondheid en bewustzijn onder. 

Als er markt is voor 5G. prima. Lekker doen. We wonen hier samen op deze aardbol. 
Waarom moeten dan gewone mensen die er niks mee willen/hoeven, daar ook in mee?
Zorg dan op zijn minst voor zones zonder die straling. 

Nogmaals over markt: ik hoef geen mobiele telefoon. Geen wifi, geen smartmeters/smart-
koelkast/thermostaat, bestuurbare auto etc. 

Laatste vraag: hoe zou het zijn als er technologie ontwikkelt wordt die het menselijk leven blijft 
waarborgen ipv vernietigen? Kan daar het geld naar toe, voor investering in duurzame, gezonde, 
technologie? Dat zou de echte oplossing zijn. Er zijn al veel nieuwe kinderen op aarde gekomen, die 
daar verstand van hebben. Laat hen opleiden en het mogelijk maken, zodat ze een gezonde aarde met 
LEVEN erven. 




